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trasllat a l’Assemblea d’aquesta trucada telefònica per indicació 
de la Directora del Centre. I Miguel només ho va dir per a donar 
fe d’aquesta conversa. És que pense que els pares i mares no 
ens creiem a la Directora de l’Escola? 

En este tema de l’Escola sempre s’ha actuat de manera 
conjunta per totes les parts implicades, pares, Ajuntament i 
Escola. Sempre hem demanat plegats les reunions amb els 
representants d’Educació i tots hem assistit i hem presentat les 
nostres reivindicacions de manera conjunta. I quan han cridat a 
algun representant sol, s’ha comunicat enseguida als demés. 

Però el Sr. Miguel i la Sra. Cristina  van per lliure com han fet 
sempre. Aprofitant els seus contactes polítics i les seues amistats 
tenen reunions que només comuniquen quan els convé. Està 
bé que aprofiten els seus contactes, però quan hi haja una  
possibilitat de fer alguna gestió en benefici de tots, i tenint en 
compte que estos tots son els xiquets del poble, els nostres fills, 
haurien de  comunicar-ho a totes les parts implicades. D’això 
se’n diu transparència i col·laboració, ajuda i cooperació, que és 
tot el contrari del que feu vosaltres. Si es pot anar a parlar en el 
Sr. Baila o en qui siga que ens puga ajudar, endavant, però amb 
la representació de l’Ajuntament, de l’Ampa i del professorat si 
s’escau.

El passat dia 26 de març va tenir lloc un Consell Escolar en el que 
es va parlar de la trucada del Sr. Baila i de l’actuació de Miguel 
Zaragozà en l’Assemblea de l’Ampa. Al comentar aquest tema 
per part dels representats dels pares, mestres i Ajuntament, esta 
va ser també l’opinió majoritària: la necessitat d’una actuació 
conjunta sempre i en qualsevol cas.

3. Bé, en tercer lloc tenim a l’empresa CIEGSA, que com  sabeu 
és l’empresa encarregada de redactar el projecte i fer les obres 
aprovades per Conselleria. 

En setembre de 2006, Ciegsa remet una petició de documentació 
tècnica sobre la parcel·la del centre en què està prevista la 
reforma,  a  l’Ajuntament de Les Coves. En el mes de novembre 
del mateix any, l’Ajuntament remet l’esmentada documentació a 
l’empresa. Fins ací tot normal i dit i repetir ja en vàries ocasions.

En el registre de l’Ajuntament no es tornen a tenir noticies de 
Ciegsa fins al 17 de Febrer de 2009, en què es reb una altra 
petició de documentació tècnica per part de CIEGSA, sobre la 
parcel·la on està situat el centre docent a fi d’iniciar la redacció 
del projecte de 3 aules i un gimnàs. Més o menys el mateix que ja 
es va demanar en setembre de 2006, però afegint algunes dades 

més i uns informes d’Iberdrola i de Facsa. Bé, a més, en esta 
carta que rebem ara, el “Consejero Delegado” de Ciegsa que 
signa la mateixa, ens comunica una cosa que encara no sabíem. 
Diu literalment, “ con fecha 21/11/2006 tuvo lugar una reunión en  
su Ayuntamiento entre representantes del mismo, (suposem que 
el aleshores alcalde Miguel Zaragozà i com no Cristina Orient) 
i de Ciegsa en la que “ se comunicó que la documentación 
remitida de la parcela actual para tres unidades y un gimnasio no 
era toda la solicitada y se reiteró que se completara…….” Per la 
qual cosa, ara, exactament dos anys i cinc mesos després, ens 
comuniquen que com que encara no han rebut els documents 
que els van demanar a Miguel i Cristina  en la reunió de 2006,  
ens els tornen a reclamar per que els remetem una altra volta tota 
la documentació completa. 

Us recorde que això va ser el passat 17 de Febrer. El 13 de març, 
l’Ajuntament envia els informes sol·licitats a Ciegsa que els reb en 
data 17 de març, segons  ens consta per que hem comprovat la 
data d’entrega del certificat de Correus i així ens ho han confirmat 
des del departament institucional. També els hem preguntat  si 
està tot correcte i ens diuen que si, efectivament és tot el que 
ens han demanat. Que si necessiten algun document més ja 
ens ho faran saber. Com podeu apreciar, des de l’Ajuntament, 
s’han atés degudament les peticions de documentació en temps 
i forma, sense demora.  

Arribats a este punt, voldria recordar a tots els presents que 
supose vau estar al ple del mes de  gener, quan la regidora 
Cristina Orient dirigint-se a mi em va preguntar si havia parlat en 
Ciegsa, que si jo no sabia que faltava un paper, que les obres no 
es feien perquè faltava un paper. Efectivament, Cristina, jo no ho 
sabia, perquè Ciegsa no m’ho va comunicar  a mi, en novembre 
de 2006, que faltava completar la documentació  requerida, si no 
a vosaltres. I què vau fer vosaltres? Res de res. Mantenir-ho en 
secret fins  ara que heu intentat utilitzar-ho per anar, com sempre, 
contra este equip de govern, i una vegada més, heu utilitzat el 
tema de l’escola per treure profit polític. I ja no vull entrar en les 
declaracions de Cristina Orient en la seua reunió informativa que 
van fer fa uns 15 dies. Si vol, que ens ho explique ella mateix.

4. I finalment tenim a la Direcció Territorial de Castelló. En reunió 
del mes de gener amb el Director Territorial, reconeix la necessitat 
que hi ha de fer la reforma, al temps que ens diuen que segons 
a ells els consta  no hi ha cap actuació prevista en referència a  
un nou centre. Els demanem que ens diguen per escrit quina és 
exactament l’actuació prevista per a les Coves i després de fer 
la sol·licitud per escrit ( en data 29 de gener ), tant per part de 
l’Ajuntament com de l’Ampa, ni ens contesten ni ens contestaran 
segons ens comuniquen. Aixi a sigut, a data d’avui no hem rebut 
resposta. 

Però si que ens convoquen a una reunió en les dependències 
dels Serveis Territorials a Castelló, en la que li comuniquen a 
l’Alcalde i al Regidor d’Urbanisme, que es faran les obres, però 
només es faran en planta baixa, dues aules, una de música i una 
de psicopedagogia, a més del gimnàs, vestuaris i lavabos. Així, 
al no alçar una altra planta, les obres de demolició i construcció 
es podran fer de forma més ràpida.

En l’última conversa telefònica que vam tenir amb la Direcció 
Territorial ens van comunicar que el tema ha passat a la DIRECCIÓ 
GENERAL DE RÈGIM ECONÒMIC i que ara és el seu cap, 
Alejandro Banyares, qui ha de pronunciar-se al respecte. Que en 
el moment en què hi haurà alguna novetat immediatament ens ho 
faran saber. Volem fer constar que tant per part de l’Ajuntament 
com per part de l’Ampa es mantenen contínuament converses 


